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Z á p i s n i c a 

zo zasadnutia Mestskej rady v Novej Bani, konanej dňa 12.12.2023 o 15.45 hod. v zasadačke 

Mestského úradu v Novej Bani na I. poschodí 

  

 Prítomní: 

1. Primátor mesta:       Mgr. MVDr. Branislav Jaďuď, PhD., MBA 

2. Zástupca primátora mesta:  Ing. Karol Tužinský 

3. Prednostka MsÚ:    Mgr. Ľudmila Rajnohová 

4. Hlavná kontrolórka  PhDr. Katarína Segetová  

5. Členovia rady:            Peter Forgáč, Anton Medveď 

6. Predsedovia komisií:  Ing. Peter Pšenák 

7. Vedúca FO   Mária Bakošová 

 

Ospravedlnení:   Maroš Marko, Anton Žňava 
 

Zasadnutie mestskej rady otvoril a viedol primátor mesta Mgr. MVDr. Branislav Jaďuď, PhD., MBA. 

Privítal prítomných a konštatoval, že mestská rada bola zvolaná v zmysle §-u 14 odst. 4 zákona č. 369/1990 

Zb. o obecnom zriadení. Prítomní boli 3 poslanci mestskej rady a predsedovia komisií. Z neúčasti sa 

ospravedlnili Maroš Marko a Anton Žňava. Za zapisovateľku určil Martinu Svetíkovú. Za overovateľov 

zápisnice boli zvolení Ing. Karol Tužinský a Anton Medveď. 

 

Na prejednanie bol predložený nasledovný program: 

 

1. Východiská pri tvorbe rozpočtu na rok 2024. 

 

Vedúca FO – informovala o zostavovaní rozpočtu. Výdavky boli na úrovni roku 2023. Pri dani z príjmov 

FO sme sa držali prognózy vývoja výnosu podielových daní k júnu 2023. Dane z nehnuteľností pre r. 2024 

ostali také isté ako sú na r. 2023. Ku koncu novembra je plnenie výberu daní z nehnuteľností na 93%. 

 

Ing. Karol Tužinský – ako by sa dalo odkontrolovať, že každý kto má pozemok aj platí dane?  

 

Prednostka – existuje na to aplikácia, nadstavba programu T-mapy. 

 

Primátor – môžeme zabezpečiť nákup tejto nadstavby. 

 

Peter Forgáč – navrhol primátorovi zrušenie mestskej rady a nahradiť ju formátom stretávania sa predsedov 

komisií zriadených pri MsZ – 6 ľudí. Stretávali by sa pred finančnou komisiou, prizvali by sa potrební ľudia 

pre riešenia daného problému. 

 

Primátor – bude potrebné prerobiť rokovací poriadok. Bude pripravené uznesenie na MsZ. 

 

Vedúca FO – dane za špecifické služby ostali na úrovni 2023.  

 

Primátor – doplnil k daniam za KO. Poplatky sa nedvíhali, ale bude nám zvýšený poplatok za uskladnenie 

o cca 12%. Bude potrebná komunikácia k občanom, aby sa separovalo a tvorilo menej odpadu. 

 

Peter Forgáč – bude to potrebné riešiť. Ten, kto tvorí viac odpadu, by mal viac platiť. 

 

Primátor – legislatívne by mala prísť zmena, kde všetky samosprávy by mali mať vážený zber. Problém je 

pri bytových domoch.  

 

Peter Forgáč – je potrebné reagovať na aktuálnu situáciu a dvíhať poplatky, keď to bude potrebné. Výška 

poplatku by mala reflektovať náklady na jeho spracovanie. 
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Primátor – my máme cenu na osobu/deň. Pri množstevnom zbere je to cena na množstvo. Vyhláška 

stanovuje cenu na osobu/deň a tá sa zdvihla z 0,10 eur na 0,20 eur. U nás nám zatiaľ poplatky za KO 

pokrývajú náklady na jeho likvidáciu. 

 

Vedúca FO – v nedaňových príjmoch je navýšená položka z prenajatých pozemkov a to konkrétne pre MsL, 

ktoré sa zvyšuje na 180 000 eur. 

 

Anton Medveď – zaujímal sa o nájmy, či sa budú prepočítavať. 

 

Primátor – zatiaľ nerobíme indexáciu nájomného v budovách.  

 

Peter Forgáč – treba o tomto diskutovať. V tomto je rezerva na príjmovej časti. Poslanci sú dosť 

angažovaní v príjmovej časti, ale je potrebné, aby boli angažovaní aj vo výdavkovej časti.  

 

Vedúca FO – Poplatky a platby z predaja a služieb – tam je navýšená položka poplatky klientov ZPS 

Úsmev. Navyšoval sa im mesačný poplatok. Granty a transfery – zmena pri príspevku ZPS Úsmev. 

Príspevok je zo štátu a nie z BBSK. V príjmoch nepočítame z predaja budov iba z predaja pozemkov. 

Príprava a implementácia projektov -  vo výdavkovej časti sme zahrnuli spracovanie žiadosti za proces VO 

pri projektoch Obnova Kina Vatra - exteriér, Rekonštrukcia VN Tajch, Modernizácia ZŠ a telocvičňa. Do 

kapitálových investíciách pri rozvoji mesta sa presúva Rekonštrukcia ul. Záhrbská a projekt 

spolufinancovania Modernizácia ZŠ a telocvičňa. Pri športe a kultúre sa dotácie znížili na 50 000 eur. Po 

prepočte na najnovší koeficient by sa na všetky školy a školské zariadenia malo doplácať 539 754 eur. Na 

ZPS Úsmev vychádza doplatok mesta približne 13 000 eur.  

 

 

 

Primátor mesta Mgr. MVDr. Branislav Jaďuď, PhD., MBA poďakoval všetkým prítomným  za účasť 

a stretnutie o 17:30 ukončil. 

 

 

 

 

 

 

 

Mgr. MVDr. Branislav Jaďuď, PhD.,MBA, v. r.                         Mgr. Ľudmila Rajnohová, v. r. 

                      primátor mesta                         prednostka MsÚ 

 

 

 

 

 

 

 

                Ing. Karol Tužinský, v. r.                              Anton Medveď, v. r. 
                       I. overovateľ                        II. overovateľ 

  

 

 

 

 

 

Zapísala: Martina Svetíková 


